

# Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll STYM26

### Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll STYM26.pdf

Size: 177864 byte

Hash value SHA256:

be293c28940af1dca7f3bb659091d8447a72b80ff09fa8419dcc20c57a8aa7a7

*The original file and all signatures are attached to this PDF.*

*To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.*

### Signed By 3:

**ERIC FORSELL**

Signed with BankID 2024-05-28 00:10 Ref: 400ffd81-5850-4d27-a5a2-4e11b208264c

**YLVA ÖMAN**

Signed with BankID 2024-05-27 15:38 Ref: 804adffa-e5d4-4230-8e86-ba4485c93aba

**Henry Lars Gustav Siggelin**

Signed with BankID 2024-05-14 15:55 Ref: caa6ced5-3ecc-473a-8bac-8fda2a7076cb



## Protokoll

Mötets art: STYM26  
Datum: Måndag 15 april 2024  
Tid: 17:40  
Plats: V23  
Närvarande:  
Ylva Öman, Ordförande  
Jesper Frisk, Vice Ordförande  
David Söderström, Kassör  
Eric Forsell, Koordinator  
Elin Lerin, StudSA  
Henry Siggelin, Styrelseledamot  
Tilda Byrstedt, Styrelseledamot  
Niklas Westberg, StudSA 24/25  
Oliver Rehn, Styrelseledamot 24/25  
Oscar Thulstrup Fernsund, Styrelseledamot 24/25  
Axel Stens, Styrelseledamot 24/25



## 1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:40 av Ordförande Ylva Öman.

## 2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande

Eric Forsell och Tilda Byrstedt nominerar Ylva Öman i kör. Ylva Öman godtar.

**Styrelsen beslutade**

**att** välja Ylva Öman till mötesordförande.

- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare

Eric Forsell & Ylva Öman nominerar Henry Siggelin. Henry Siggelin godtar.

**Styrelsen beslutade**

**att** välja Henry Siggelin till justerare, tillika rösträknare

- 2.3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

- 2.4. Fastställande av föredragningslista

Eric Forsell yrkar på

**att** flytta 3.3 till 3.2

*Är det inte roligare att låta dem sitta längre?*

Elin Lerin yrkar på

**att** lägga till 3.4 Avtal

**Styrelsen beslutade**

**att** fastställa föredragningslistan enligt kallelsen.

*Oscar Thulstrup Fernsund tänker på Oscar-statyn innan han tänker på sig själv när man ber honom nämna folk med namnet Oscar*

## 3. Punkter

- 3.1. Förra mötets protokoll

ÖH var här,

*Ylva var bakis för 2 veckor sen*

Diskuterade stöd till tidigare kassörer, arbetet går vidare.

Bearbetade lite policys,

Studienämnden var på besök och pratade rekrytering,

*Ylva fortsätter läsa protokoll medan mötet väntar på Axel Stens*

*Tilda får, som Ylva ofta får, tvångstanken att banka någon i huvudet*

- 3.2. Proposition om specialisering av ledamöter

Representanter från nästa års Styrelse är med på mötet för att diskutera en proposition om Styrelsens organisation och ansvarsfördelning.

Ylva Öman går igenom ett utkast på propositionen.

Förslaget är just nu att specialisera styrelseledamöternas poster till olika ansvarsområden. Detta görs på sätt och vis redan idag i form av nämndernas kontaktpersoner. Proposition skulle ytterligare formalisera fördelningen.

Indelningen som föreslås:

- NärA (Näringslivsansvarig ledamot)



- AktA (Aktivitets- och evenemangsansvarig ledamot)
- FestA (Fest- och alkoholansvarig ledamot)
- HusA (Hus- och logistikansvarig ledamot)

Ett par omformuleringar i propositionens bakgrund görs för att tydliggöra avsikten med uppdelningen.

Närvarande ur tillträdande Styrelsen anser att uppdelningen är sund.

En fråga om hur detta påverkar ledamöternas överlämning på kort och lång sikt diskuteras.

Mötet bearbetar utkastet ytterligare.

*"Strategiska alkoholfrågor? När ölen är billig köper vi mycket"* - kassör David Söderström.

*Mötet ajournerades 19:24*

*Styrelsen diskuterar att lägga fram nästkommande års budget i annan valuta än SEK. T.ex. HitCoins.*

*Mötet återupptogs 19:49*

*Styrelsen yrkar därav på- oj vad mysigt det blev*

*Koordinatorn understryker hur mysigt det är med propositionsbio.*

*Ylva Öman yrkar på*

*att chop chop*

De nya ledamöterna återkopplar till de icke närvarande och fördelar emellan sig de fyra rollerna för att komplettera propositionen.

Elin Lerin yrkar på

att riva upp dagordningen.

**Styrelsen beslutade**

att bifalla yrkandet

Elin Lerin yrkar på

att ta punkten om Mannerberg härnäst

**Styrelsen beslutade**

att bifalla yrkandet

### 3.3. Mannerberg

Göran Mannerberg går i pension efter knappt 40 års undervisning av CMAST. Styrelsen bollar tillsammans med Studienämnden om att uppmärksamma detta & hylla Mannerberg i samband med detta.

Elin Lerin föreslår att ge Mannerberg en goodie bag från sektionen, t.ex. med sångbok och annat.

Studienämnden talar vidare med kansliet om att ev. boka en större sal och beställer marknadsföring från KN. Styrelsen ansvarar för att ta fram en gåva.

### 3.4. Motion Motorcykelförening

En motion har inkommit till Styrelsen om att ha en förening för motorcyklar.

Styrelsen diskuterar motionen och börjar formulera grunden för ett motionssvar.

Då intresset för en så pass specialiserad förening är ovisst lutar Styrelsen mer åt att undersöka utrymmet av detta intresse i den redan befintliga cykelföreningen, alternativt F1-föreningen.

Styrelsen bjuder in motionären och C-ykel och F1-TP till nästa STYM för att diskutera upplägget.



### 3.5. Avtal

Elin Lerin förmedlar feedback från ÖH och KBM på avtalet för häfvyuben.

Ett antal förslag diskuteras och revideringar görs. T.ex. läggs de relevanta policyerna till so mbi-lagor framöver.

En längre diskussion om ansvar vid individuella förbrytelser, d.v.s. när särskilda personer inte skulle uppföra sig, förs.

### 3.6. Ledamöter i Drives

Den Styrelseledamot som är kontaktperson för en grupp kanske bör ha tillgång till deras dokument, för att kunan tillhandahålla resurser enklare och.

Jesper Frisk ser till att detta görs inför verksamhetsåret 24/25.

### 3.7. Planering Smørekoppen

- Spex + bastu på torsdag
- Campus tour / stadsvandring fredag
- *Lördagen blir ett enda långt förkör*

Henry & Jesper är tillgängliga torsdag. Jerka, Henry & Jesper är tillgängliga fredag.

## AKTA ER FÖR FUN LIGHT

### 3.8. Verksamhetsplan

Ylva Öman yrkar på

**att** bordlägga punkten till ett annat STYM

**Styrelsen beslutade**

**att** bifalla yrkandet

## 4. Övriga frågor

### 4.1. Festinbjudan

Inbjudan till Telge 8 juni ONE LAST TIME! Dödskrök för att riva KTH Södertälje.

### 4.2. Dela sektionslokal

Ett scenario där Maskin delar sektionslokal med en annan sektion diskuteras.

Behovet av att ens överväga detta scenario har uppstått i samband med en ev. stundande sektionslokalrockad.

Olika sambo-sektioner avvägs mot varandra.

*De behöver vara sköna i bastun*

## 5. Mötets avslutande

### 5.1. Mötet avslutades 21:29.

## 6. Koordinators mattips

**Friter inte tuggummi**